
 

Referat af Generalforsamlingen den 29/3 2017 – Klostermarken  

 

1. Valg af dirigent: Niels Rosendahl blev valgt 
 

2. Bestyrelsens beretning for 2016: Gitte læste beretningen op, som blev godkendt.  
 

3. Aflæggelse af regnskab for 2016: Mette aflægger regnskabet, og forskellige spørgsmål blev 
besvaret. Regnskabet godkendes. 
 

4. Indkomne forslag: Ingen forslag andet end forslaget fra bestyrelsen, om at der skal sættes en 
hjertestarter op. Der er flertal for en hjertestarter i området. Birgit Johansen Torums alle 10 har 
erfaring med førstehjælp/hjertestarter kursus, og vil gerne være behjælpelig med oplæring i brugen 
af denne. Da der er flertal arbejder bestyrelsen videre med projektet. 
 

5. Vedtagelse af budget og kontingent for 2017: Budget er vedtaget og kontingent forbliver uændret 
kr. 1850,00. Grunden til, at bestyrelsen foreslår at kontingentet forbliver uændret er, at vi gerne vil 
se hvad projekt fælleshus udvikler sig til. Vi vil være kede af at nedsætte kontingent, for 
efterfølgende at sætte det op igen.  
 

6. Valg af formand: Gitte Rasmussen genopstiller og blev valgt. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: Henrik Abel, Mette Thomsen, og Gitte Hansen genopstiller og blev 
valgt. Sara Lindholt ønsker ikke at genopstille, i stedet blev Gert Nielsen valgt ind. Vi siger tak til 
Sara.  
 

8. Valg af suppleanter: På genvalg er Troels Christensen og Vinie Larsen der genopstiller og blev valgt. 
 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant: På valg er Morgens Werge og Michael Frederiksen, som 
genopstiller og blev valgt. 
 

10. Eventuelt: Opfordring til alle katteejere. Det er et problem med hankatte, som strinter i området. 
Der opfordres til, at katteejere får kastreret deres hankat. 
 
Det ligger ofte hundeposer efterladt i området. Beboere opfordres til at tage hundeposer med 
hjem. Kan det være muligt, at der stilles flere skrællespande op langs cykelstien. Bestyrelsen tager 
det med på næste møde. 
 
Beboere i området (Limes Vej) har et ønske om et busstoppested. Bestyrelsen undersøger 
mulighederne. 
 
Hastigheden på vejene: Hastighedsregulerende opsættelse af skifte eller lignende, som Gitte 
nævnte i beretningen blev debatterede.  Bestyrelsen prøver såkaldte 3D markeringer af. Prisen er 
ikke specielt dyr, så det skal prøves af.  Synet af disse giver straks føreren en fornemmelse af, at der 
her er specielle forhold der skal tages hensyn til, så hastigheden sænkes. Der er stor tilslutning til 
forslagets gennemførelse. 

Der er forslag fra en del beboere fra Stages Alle, om en bygning af en form for fælleshus opføres. 
Der evt. kan indeholde gildesal, værelser til leje og andet. Det blev besluttet at nedsætte en for 
grundejerforeningen ekstern arbejdsgruppe som skal se nærmere på ønsker, muligheder, placering, 
økonomi osv. Peter Dahl meldte sig som en del af gruppen, så har man lyst til at være en del af 
dette spændende projekt, kan man rette henvendelse til Peter. Det bliver spændende at høre mere 
om. 


